

4.8

SAIL IN OPEN SPACE



CATANA Group

BALI
CATAMARANS

OPEN SPACE

Revolution

THE ESSENCE OF INNOVATION

The BALI 4.8 Open Space brings together the best of the original characteristics that make up the DNA of BALI catamarans. In addition to the recognized innovations such as the rigid forward cockpit with lounge area and sunbathing area; the new platform linking the two sugarscoops with large bench seat and lockers; the large tilt-and-turn door and sliding windows; and a panoramic relaxation area on the coachroof, the BALI 4.8 offers, as does the 5.4, new access to the forward cockpit by an interior door and cabins by panels opening onto the aft cockpit, and a 6 cabin / 6 bathroom version unheard of on a 48 footer.

And as always, the safety and performance you expect from CATANA!

UN CONCENTRÉ D'INNOVATIONS

le BALI 4.8 Open Space rassemble le meilleur des originalités qui forment l'ADN des catamarans BALI. En complément des novations reconnues telles que le cockpit avant rigide avec espace lounge et baignade de soleil, la nouvelle plateforme reliant les deux jupes arrières avec grande banquette et coffres, la grande porte oscillo-battante et les baies coulissantes, un espace de détente panoramique sur le roof, le BALI 4.8 propose comme sur le 5.4, des nouveaux accès au cockpit avant par une porte intérieure et aux cabines par des panneaux ouvrant sur le cockpit arrière ainsi qu'une version 6 cabines / 6 salles d'eau inédite sur un 48 pieds.

Et toujours la sécurité et les performances signées CATANA !



LASTA® & Xavier Fay
Design Studio



OPEN SPACE *Design*

OPEN ONTO LARGE SPACES

With a large living space which is totally flush, and opens or closes on demand in a few seconds, the interior of BALI 4.8 offers soft and clean lines drawn by Lasta Design Studio - an L-shaped galley, very well-equipped with a bar - Large American refrigerator - Saloon-dining area for 12 guests - Large chart table facing the sea.

Setting new standards in comfort and liveability aboard a catamaran.



LASTA® & Xavier Fay
Design Studio

4.8



OUVERTURE SUR LES GRANDS ESPACES

Avec un grand espace de vie totalement flush ouvert ou fermé à la demande en quelques secondes, l'intérieur du BALI 4.8 offre des lignes douces et épurées dessinées par le Studio Lasta Design - Cuisine en L très équipée avec bar - Grand combiné réfrigérateur américain - Séjour-salon dîatoire pour 12 convives - Grande table à carte face à la mer.

Une nouvelle référence de confort et d'habitabilité à bord d'un catamaran.



OPEN SPACE

Cocooning

THEATRE OF INTIMITY

Designed for comfort and privacy, the cabins are warmly decorated with modern and refined materials and all have their own bathroom with shower and toilet. The rear or midships cabins have independent access through the aft cockpit.

The BALI 4.8 is the only catamaran in its class to be available in 6 cabins / 6 bathrooms.



LASTA & Xavier Fay
Design Studio



Deck and flybridge
Pont et flybridge



Nacelle and cockpits
Nacelle et cockpits

4.8

THÉÂTRE D'INTIMITÉ

Pensées pour le grand confort et l'intimité, les cabines sont chaleureusement décorées avec des matériaux modernes et raffinés et disposent toutes de leur salle d'eau indépendante avec douche et toilettes. Les cabines arrières ou centrales possèdent un accès indépendant par le cockpit arrière.

Le BALI 4.8 est le seul catamaran de sa catégorie à être disponible en version 6 cabines / 6 salles d'eau.

4.8



3 cabins and 3 baths version
Version 3 cabines / 3 sdb



4 cabins and 4 baths version (symmetric)
Version 4 cabines / 4 sdb (symétriques)



4 cabins and 4 baths (Owner's) version
Version 4 cabines / 4 sdb (propriétaire)



5 cabins and 5 baths version
Version 5 cabines / 5 sdb



BAL! 4.8 EXCLUSIVE 6 cabins / 6 baths

6 cabins and 6 baths version
Version 6 cabines / 6 sdb

Conception	Olivier PONCIN	Draft / Tirant d'eau	1.35 m / 4' 5"	Standard self-tacking solent / Solent auto vireur standard	47 m ² / 506 ft ²
Naval Architect / Architecte Naval	Xavier FAÏ	Empty weight / Poids à vide	15.3 t approx.	Fresh water / Eau douce*	1 000 l / 264 USGal
Interior design / Design intérieur	Lasta Design Studio	Maximum displacement / Déplacement en charge maxi	22 t approx.	Fuel*	1 000 l / 264 USGal
Overall length / Longueur hors tout	14.86 m / 48' 9"	Maximum upwind sail area / Surface de voile au près maxi	173 m ² / 1,861 ft ²	Refrigerator / Réfrigérateur*	up to 615 l approx. / 162 USGal
Hull length / Longueur de coque	14.28 m / 46' 10"	Standard mainsail area / Surface de GV standard	81 m ² / 872 ft ²	Engines / Motorisation*	2 x 45 hp / cv up to 2 x 57 hp / cv Yanmar
Beam / Largeur	7.88 m / 25' 10"	Code 0 / Code 0*	90 m ² / 968 ft ²	CE Cat: Pending / En cours	

MADE IN FRANCE

* Equipment according to chosen Pack and options - Equipement selon Pack et options choisis

BALI 4.8

O P E N S P A C E



BALI
CATAMARANS

BALI CATAMARANS - CHANTIER CATANA
ZONE TECHNIQUE DU PORT - 66140 CANET EN ROUSSILLON - FRANCE
contact@bali-catamarans.com
www.bali-catamarans.com

CATANAR3roup

